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Gradski odbor HDZ-a Grada Varaždina jednoglasno je potvrdio prijedlog da doc. prim. dr. 

sc. Spomenka Kiđemet Piskač bude kandidatkinja HDZ-a za varaždinsku gradonačelnicu 

na lokalnim izborima.

- Ponosni smo što je ugledna doktorica prihvatila kandidaturu, ne samo zbog svega onoga 

što je do sada postigla u uspješnoj liječničkoj i znanstvenoj karijeri, nego i zato što je riječ 

o osobi koja na najbolji mogući način predstavlja vrijednosti znanja, predanog rada za 

svoju sredinu, uključivosti i humanizma - vrijednosti koje dijeli golema većina Varaždinki i 

Varaždinaca. Uvjereni smo da će doktorica Spomenka postati gradonačelnica Varaždina 

koja će našem voljenom gradu vratiti stari sjaj, da u punini bude grad baroka, grad 

ekonomskog i socijalnog napretka, UNESCO-ov grad glazbe, a ne grad afera, grad na 

naslovnicama crnih kronika - stav je svih članova Gradskog odbora. 

Doc. prim. dr. sc. Kiđemet Piskač specijalistica je neurologije i voditeljica Odjela za 

neurologiju Opće bolnice Varaždin, gdje je bila i pomoćnica ravnateljice. Docentica je 



medicinskih znanosti na Sveučilištu Sjever. Voditeljica je Savjeta za zdravlje Varaždinske 

županije. Kako je sama najavila, i u kampanji će joj jedan od glavnih fokusa biti briga za 

zdravlje, skrb o ranjivim sugrađanima, zdrava prehrana od najranije dobi i prevencija 

bolesti - pitanja kojima se kao iznimno cijenjena stručna osoba bavi tijekom cijele karijere.

Osim toga, Kiđemet Piskač je i predsjednica Zajednice žena HDZ-a „Katarina Zrinski“ 

Varaždinske županije, a te se dužnosti prihvatila i kao dio drugog pitanja koje kontinuirano 

promiče - pune ravnopravnosti žena i osnaživanja njihovih prava.

Njezin životopis odmah na početku eliminira lažnu dilemu koju se nerijetko stavlja pred 

žene - „ili obitelj ili karijera“. Njezin životni put pokazuje da je moguće i jedno i drugo jer je 

riječ o osobi iza koje stoji vrhunska liječnička i znanstvena karijera, ali i prekrasna obitelj. A

to je uspjela, kako sama ističe, međusobnim poštivanjem i uvažavanjem te pažljivom 

organizacijom i odgovornim pristupom.

U svom obraćanju na sjednici Gradskog odbora HDZ-a najavila je da će voditi afirmativnu 

kampanju te da će, kada preuzme odgovornost za vođenje Grada Varaždina, ne samo 

nastaviti, nego i ubrzati sve započete projekte. Ako su, naravno, provođeni u zakonitoj 

proceduri. Smatra da je dosadašnja praksa da se nakon smjene vlasti prekidaju projekti i 

započinju ispočetka bila štetna za Varaždin. Između ostalog, najavila je da će čim prije 

dovršiti projekt sanacije bala smeća na ulazu u grad, za koje je Vlada RH već osigurala 

sva potrebna sredstva. 

U fokusu njezinoga gradonačelničkog mandata bit će svakako i održiva prometna rješenja 

te priuštivo stanovanje, kako bi mladi ne samo ostajali u Varaždinu, nego i doseljavali u 

naš grad i u njemu zasnivali obitelji. Sigurni smo da će Varaždinke i Varaždinci prepoznati 

da upravo doktorica Spomenka, svojom snažnom osobnošću i energijom, svojim 

dokazanim sposobnostima i znanjem utemeljenima u uspješnoj karijeri, može pokrenuti 

naš najljepši, barokni, UNESCO-ov grad u pravom smjeru te mu vratiti sjaj koji zaslužuje.

Na svom putu da postane gradonačelnica Kiđemet Piskač ima punu potporu predsjednika 

Gradskog odbora HDZ-a i ministra  pravosuđa, uprave i digitalne transformacije Damira 

Habijana.



- Na održanom Gradskom odboru HDZ-a Grada Varaždina, doktorica Kiđemet Piskač 

dobila je jednoglasnu i puno podršku svih članica i članova GO. Riječ je o cijenjenoj 

doktorici koja se kroz cijelu karijeru dokazala kao izuzetno stručna osoba, o čemu u 

konačnici govore brojne pacijentice i pacijenti s kojima je tijekom svoje karijere bila u 

kontaktu. S obzirom na navedeno, nakon nekoliko razgovora koje smo vodili proteklih 

mjeseci, zaključili smo da je vrijeme za iskorak i da vrijednosti koje njeguje i znanje koje 

ima usmjeri prema novom izazovu - Gradu Varaždinu. Smatramo da je nakon godina 

stagniranja našega grada vrijeme za novu stranicu, afirmativnu stranicu i odmak od crnih 

kronika. Vrijeme je za vraćanje sjaja našem baroknom gradu, gradu Varaždinu - poručio je 

Habijan.


